
 

Minister van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit, 

De heer H. Staghouwer 

Bezuidenhoutseweg 73 

2592 AC DEN HAAG 

 

        Middelburg, 10-8-2022 

 

Geachte heer Staghouwer, 

 

Op vrijdag 22 juli 2022 heeft u in een overleg met de visserijsector en het Bestuurlijk Platform 

Visserijoverheden (BPV) bekend gemaakt dat de saneringsregeling visserij op 18 juli 2022 door de 

Europese Commissie is goedgekeurd. Inmiddels is de regeling gepubliceerd in de Staatscourant en 

het voornemen is de regeling per 1 september a.s. open te stellen. 

Als visserijgemeenschappen verenigd in het BPV,  constateren wij dat de voorwaarden die zijn 

opgenomen in de saneringsregeling, leiden tot flinke onrust in de sector. Diverse individuele 

visserijbedrijven en visserij-organisaties hebben ons benaderd met de vraag met u in overleg te 

treden om te bezien op welke wijze de regeling kan worden bijgesteld. Niet zelden constateren we in 

deze contacten wanhoop bij ondernemers. De sociaal-economische gevolgen zijn dan ook 

ingrijpend. 

Ook wij als visserijgemeenschappen maken ons grote zorgen over de uitvoering van de regeling en 

met name de voorwaarden waaronder deze uitgevoerd wordt. Sanering van een deel van de vloot 

dient onzes inziens een onderdeel te zijn van een transitie naar een duurzame visserij en geen  doel 

op zich. In hoeverre de huidige regeling en voorwaarden daartoe zullen leiden betwijfelen wij.  

Op 8 augustus jongstleden stuurden de gezamenlijke visserijorganisaties u een brief waarin zij hun 

zienswijze op de huidige saneringsregeling weergeven. In dit schrijven vragen ze u op korte termijn 

met hen in overleg te treden.   

In het belang van de gehele visserijketen  (aanvoersector, visafslagen, handel en verwerking, 

transportbedrijven, visserijonderwijs) vragen wij u met klem op korte termijn opnieuw in gesprek te 

gaan met de visserijsector om te bezien hoe en op welke wijze de saneringsregeling voor alle 

partijen acceptabel, realistisch en uitvoerbaar gemaakt kan worden.  

Als BPV zijn we te allen tijde bereid hierin een rol te spelen.  

 

Hoogachtend, 

 

 

J. de Bat 



Voorzitter BPV 

Gedeputeerde provincie Zeeland              


